
 

 

 
Mentre nuen, no fan corda 

 

Es fa difícil seguir el ritme al culebrot que l’equip de govern protagonitza des de 
l’inici de la legislatura (segona temporada del que  ja vàrem viure amb el tàndem 
Simarro-Aguiló) i que s’ha intensificat d’ençà que es va saber que Seny explorava 
la via d’una moció de censura per arribar a quotes de poder un poc més 
importants que les que tenia fins fa poc. 
I és que el partit d’Aguiló va saber treure rèdit electoral al seu victimisme constant 
durant els anys 2020-23, però diríem que només li ha servit per apoltronar els seus 
ja dos únics membres en una còmoda dedicació exclusiva que no amollen ni 
locos. Estam a punt d’arribar al primer any de legislatura i les seves nòmines han 
millorat de forma indiscutible, però honestament, deu ser de les poques coses 
que ho han fet. 
 
Perquè no hi ha hagut ni una sola millora fruit de la feina d’aquest “pacte” i cada 
dia seguim amb els problemes no resolts (manca d’accés a l’habitatge, manca de 
zones verdes i cura de l’arbrat, absència de parcs infantils i escolars dignes, 
massificació i gentrificació, el Defensora esbucat, el centre de dia de Ses 
Fontanelles pendent SIS anys després, la pista d’atletisme en els llimbs, carrers de 
Sóller i la carretera del Desviament col·lapsats, necessitat de més places 
d’escoleta 0-3…) i amb nous “marrons” que el “pacte” PP-Seny-Porcel mos regala 
cada dos per tres (paralització de les obres de les Escolàpies, recollida selectiva 
obsoleta i en els marges de la legalitat, l’ascensor del MUCBO pendent des del 
2018, una Torre Picada que és nostra però no podem visitar, una bassa de 
depuració terciària que “ja estava feta” i de la qual no hem tornat a saber res, una 
reforma del Mercat que no arriba mai…). 
 
Ja ho diuen, que mentre nuen no fan corda. Talment passa dins les Cases de la 
Vila: mentre discuteixen i dediquen el temps a intentar prevenir les traïcions 
entre ells, no governen per al poble de Sóller. 
Mentre se barallen per veure qui fa què i a quina cadira seu cadascú, no resolen 
els nostres problemes. 
Però alerta, cobrar, cobra tothom. I segons pareix, el màxim permès per la llei. 
Això darrer no ho podem assegurar, perquè la transparència brilla per la seva 
absència. No sabem res de res, ni tan sols quines són les feines que fa el regidor 
responsable d’aquesta matèria. 
 
L’únic que tenim clar quan acabam cada Ple és que el que sí controlen a la 
perfecció és passar-se la pilota d’uns als altres i fer driblatges a l’oposició per no 
informar de res del que estan fent. 
Comissions informatives? Baix mínims. 
Taules de coordinació? Sense convocar. 
Plenaris? Buits de contingut. 
Després s’ofenen si demanam i encara se’n riuen de noltros quan exigim més 
transparència. 
 
Està clar que les discussions que tenen (si a les xarxes socials es diuen el que es 
diuen, què deu passar a les Juntes de Govern?) no els deixen temps per fer la seva 
feina i venen als plenaris a desplegar tota la seva demagògia, les seves ironies 
malintencionades i els menyspreus. Clar, no venen amb els deures fets. 
 



 

 

 

Tristament, sabem que queden encara molts mesos de desgovern perquè el 
Batle no ha tengut la valentia de quadrar el seu equip i s’ha estimat més fer un 
“com sí”, tancant en fals una gravíssima crisi de govern que segueix amb retrets 
públics entre els membres del mateix equip i espectacles patètics que la 
ciutadania contempla atònita i empegueïda. Una autèntica vergonya 
subvencionada amb els nostres impostos. 
Ja hi ha qui fa porres per saber quan s’estrenarà la tercera temporada d’aquesta 
saga. 
 

Més per Sóller 


